
Protokół 

z XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

odbytej w dniu 29 grudnia 2005 r. w godz. 9³º do 

13³º 

w sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ul. 

Dworcowej 3 

Ad.1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych, Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski 
stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji uczestniczy 14 radnych  ( jeden radny doszedł i 
trakcie obrad).W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
            Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. (Listy obecności w załączniku do protokołu-
załącznik nr.1) 
Ad.2    

Przyjęcie porządku dziennego. 

  

Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski –materiały zostały do państwa dostarczone w 
odpowiednim terminie. Mam pytanie czy  ktoś wnosi jakieś uwagi co do następującego porządku obrad? 
Proszę Pan Wójt. 

  

  

Wójt Gminy- zgłaszam wprowadzenie trzech uchwał do programu naszych obrad a mianowicie uchwały w 
sprawie: 

-wyraŜenie zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne.( w miejscowości Stary Wiec). 
- zryczałtowania diet wysokości ryczałtów dla radnych za uczestniczenie w sesjach Rady Gminy i komisjach 
stałych doraźnych, dla Przewodniczącego Rady gminy, Vice przewodniczącego i Przewodniczących komisji. 
- zryczałtowanie diet miesięcznych dla sołtysów w Gminie Liniewo. 
Przewodniczący Rady Gminy- kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały numer jeden? 
Jednogłośnie „za” 
Przewodniczący Rady Gminy- następna uchwała. Proszę państwa, ja bym tu był bardzo ostroŜny w tej 
kwestii . Sadzę aby nie wprowadzać tej uchwały w ogóle pod obrady. Kto jest przeciw? 
Jednogłośnie „przeciw” wprowadzeniu tejŜe uchwały do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy-została jeszcze jedna uchwała o dietach dla sołtysów. Kto jest za 
wrowadzeniem uchwały? 
Jednogłośnie „za”, Został uzupełniony plan porządku obrad o dwie uchwały. 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych.  

6. Przyjęcie Planu Pracy Rady Gminy i komisji stałych na 2006 rok 

7. Przyjęcia planu budŜetu gminy na 2006 rok. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
-  zmian w budŜecie gminy. 
- wydatków budŜetu Gminy Liniewo na rok 2005. które nie wygasają z  upływem roku  
   budŜetowego. 
- szczegółowych zasad umorzenia wierzytelności jednostek organizacyjnych Gminy  
   Liniewo z tytułu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy  
   Ordynacja podatkowa oraz udzielenia innych ulg w spłacie tych naleŜności,  
   a takŜe wskazania organów do tego uprawnionych. 
-  wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo. 

- uchwalenia regulaminów wynagrodzeń nauczycieli na rok 2006. 

-  zmian w Statucie Gminy Liniewo. 
-  określenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Liniewo 
 - wynagrodzenia dla Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
    za  uczestnictwo w Posiedzeniach. 
-  gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych.  
- wyraŜenie zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne. 
-wyraŜenie zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne.( w miejscowości Stary Wiec). 
- zryczałtowanie diet miesięcznych dla sołtysów w Gminie Liniewo. 

9.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11. Ustalenie terminu następnej sesji. 

12. Zakończenie sesji. 

  

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

            Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych 
Czy mają jakieś uwago odnośnie protokołu z poprzedniej sesji? 
Brak uwag. 
Ludwik Szparkowki- kto jest za przyjęciem protokołu? 
-Radni jednogłośne „za” przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji.  
(Głosowało   14 radnych) 

  

Ad.4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  

 Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym . 
(załącznik nr. 2 dołączony do protokołu) 

  

Ad.5 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Tomasz Filipiki- w sprawie budŜetu gminy na 2006 rok. Po raz pierwszy moŜemy powiedzieć Ŝe mamy 
naprawdę dobry budŜet. Poprzednie budŜety pamiętamy wszyscy jak wyglądały. Szukaliśmy oszczędności 
wszędzie. Wójt zadecydował o szukaniu tych oszczędności w oświacie. Chodzi mi przede wszystkim o łączenie 
klas. Na dzień dzisiejszy wydaje mi się Ŝe nasz budŜet jest w stanie  utrzymać oświatę bez tej zmiany.  
Wydaje mi się Ŝe moŜna by wrócić od 1 września do normalnego toku nauczania.  
Sławomir Zabrocki-  z całym szacunkiem popieram kolegę Tomka Filipskiego. Sam mam syna w klasie 
łączonej więc wiem Ŝe nie jest to samo. 
Andrzej Hinc- proszę o zajęcie się cieknącym dachem na Sali gimnastycznej w Garczynie. Wiem Ŝe rozmowy 
juŜ się toczyły w tej sprawie ale przy kaŜdych roztopach sala ta pływa. Proszę o zaplanowanie w budŜecie 
pieniędzy na remont tego dachu. Przede wszystkim dla bezpieczeństwa dzieci . 
Przewodniczący Rady- wczoraj przeglądałem w Internecie naszą stronę internetową. Brak aktualizacji tej 
strony bo np. w składzie Rady Gminy figuruje jeszcze Zenon Zieliński. W dziale komunalnym Pan Paweł Derra, 
który jest juŜ na emeryturze. JeŜeli jest juŜ ta strona to proszę aby w miarę szybko uaktualnić ta stronę. 
Benedykt Knitter- proszę o przesuniecie zajęć lekcyjnych o pół godziny. Nasze dzieci wstają o 6 rano na 
autobus szkolny. Kilka razy juŜ mówiłem to panu Przewodniczącemu, więc proszę o interwencję w tej sprawie. 
Druga sprawa dotyczy dowozu dzieci z Bukowego Pola. Dzieci z tej miejscowości idą 2 km do autobusu. Tam 
nie ma oświetlenia, warunki są okropne. W gestii Gminy jest dowóz dzieci do szkoły. Mam pytanie czy nie 
moŜna zorganizować jakiegoś ciągnika czy autobusu dla tych dzieci? 

Ad.6 
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 Przyjęcie Planu Pracy Rady Gminy i komisji stałych na 2006 rok 

Przewodniczący Rady-czy są jakieś uwagi co do planu pracy komisji stałych? Brak 
Kto jest za przyjęciem planów pracy komisji? 
Jednogłośnie przyjęto plany pracy komisji. 
(załącznik nr. 3 dołączony do protokołu) 
Ad.7 

Przyjęcie budŜetu gminy na 2006 rok. 

Przewodniczący Rady- poproszę Pan Wiceprzewodniczącego o przeczytanie opinii  z Regionalnej Izby 
Obrachunkowej na temat budŜetu. To będzie nasze zasadnicze odniesienie gdyŜ sprawdzają to fachowcy. 
Wiceprzewodniczący- przeczytał opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej wraz z  informacją stanu mienia 
komunalnego. 

Skarbnik Gminy, Danuta Skuza- Panie przewodniczący, Wysoka Rado. 

            Zgłaszam do projektu budŜetu autopoprawkę, która polega na zmianie w załącznika numer 7  
dotyczącego0 prognozy długu publicznego. Zmiana polega na zmianie okresu spłaty poŜyczki na budowę 

kanalizacji wsi Liniewo z 10 lat do 5 lat. Wynika to z faktu podpisania umowy z NFOŚ i GW, gdzie okres spłaty 

wynosi 5 lat, a spłata kapitału  zaczyna się od 2007 roku. W tej sprawie podjęto równieŜ uchwałę Rady Gminy 

dnia 17 grudnia, która dotyczyła zmiany okresu spłaty. Uwaga wynikająca z opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej odnośnie środków wynikłych zawartego porozumienia między Gminą Nowa Karczma a 

Liniewo  będzie uwzględniona po stronie dochodów. Po  stronie wydatków załoŜono środki  własne. Te zmiany 

zostaną dokonane na następnej sesji Rady Gminy w 2006 roku. 

            Wobec powyŜszego budŜet nie ulegnie zmianie i będzie w takim samym kształcie jak przedstawiony  
projekt budŜetu. 

Przewodniczący Rady Gminy- poproszę o opinie Planu budŜetu na rok 2006 

 Komisję Rewizyjną. 

Tomasz Filipski- budŜet jest bardzo dobrze przygotowany i zbilansowany. Jest bardzo duŜo inwestycji 

zaplanowane na 2006 rok. Szczegóły były omówione na komisji i twierdzimy Ŝe budŜet jest dobrze 

przygotowany 

Komisja Komunalna i BudŜetu 

Alfons Troka- nasza komisja twierdzi iŜ plan jest realny i jednogłośnie jest „ za” przyjęciem go. 

Komisja Rolna 

Bogdan Michnowski- nasza komisja jest „ za „ przyjęciem planu budŜetu. 

Komisja Oświaty 

Anna Derra- nasza komisja jest równieŜ bardzo zadowolona z planu budŜetu na 2006 rok. 
Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  mają jeszcze jakieś pytania odnośnie 
omawianego budŜetu? 

  

Wójt Gminy- jestem pod wraŜeniem przedstawionych opinii przewodniczących komisji stałych. Dziękuję Pani 
Skarbnik za przygotowanie, za zbieranie informacji gdyŜ to właśnie na nich trzeba było bazować, kalkulować. 
Dziękuję bardzo. UwaŜam Ŝe przygotowaliśmy bardzo dobry budŜet i mam nadzieję Ŝe będziemy w stanie go 
zrealizować.  

  

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 

  

Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w sprawie  uchwalenia budŜetu gminy na 2006 rok. 

Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 
Radni 14 głosami „za”  podjęli 

-          Uchwałę Nr XXXV/205/2005 w sprawie przyjęcia budŜetu gminy na 2006 rok 

(załącznik nr. 4 dołączony do protokołu) 

  

Ad.8 

Strona 3 z 7Urząd Gminy Liniewo

2007-03-30http://bip.liniewo.pl/index.php?id=53&content=12665&page=3



Podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian  w budŜecie 

Danuta Skuza- Skarbnik Gminy, omówiła zmiany w budŜecie gminy. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 

Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w sprawie zmian w budŜecie 

Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 
Radni 14 głosami „za”  podjęli  

-          Uchwałę Nr XXXV/193 /2005 w sprawie zmian w budŜecie 

(załącznik nr. 5 dołączony do protokołu) 

- w sprawie wydatków budŜetu Gminy Liniewo na rok 2005, które nie wygasają z  upływem 
roku  budŜetowego. 

Danuta Skuza- Skarbnik Gminy, omówiła wyŜej wymieniona uchwałę. 
Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w sprawie wydatków budŜetu Gminy Liniewo na rok 
2005, które nie wygasają z  upływem roku  budŜetowego. 

Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 
Radni 14 głosami „za”  podjęli  

Uchwałę Nr XXXV/194/2005 w sprawie wydatków budŜetu Gminy Liniewo na rok 2005. które nie 
wygasają z  upływem roku  budŜetowego. 

(załącznik nr. 6 dołączony do protokołu) 
w sprawie szczegółowych zasad umorzenia wierzytelności jednostek organizacyjnych Gminy 

Liniewo z tytułu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja 
podatkowa oraz udzielenia innych ulg w spłacie tych naleŜności, a takŜe wskazania organów do 

tego uprawnionych. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 14 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/195/2005 w sprawie szczegółowych zasad umorzenia wierzytelności jednostek 
organizacyjnych Gminy Liniewo z tytułu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy 
Ordynacja podatkowa oraz udzielenia innych ulg w spłacie tych naleŜności, a takŜe wskazania organów do 
tego uprawnionych. 
(załącznik nr. 7 dołączony do protokołu) 

-w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 14 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/196/2005 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo. 
(załącznik nr. 8 dołączony do protokołu) 
w sprawie uchwalenia regulaminów wynagrodzeń nauczycieli na rok 2006. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 14 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/197/2005 w sprawie uchwalenia regulaminów wynagrodzeń nauczycieli na rok 2006. 

(załącznik nr. 9 dołączony do protokołu) 

-w sprawie zmian w Statucie Gminy Liniewo. 

Strona 4 z 7Urząd Gminy Liniewo

2007-03-30http://bip.liniewo.pl/index.php?id=53&content=12665&page=3



Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 14 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/198/2005 w sprawie zmian w Statucie Gminy Liniewo 
(załącznik nr. 10 dołączony do protokołu) 
Doszedł Radny Andrzej Skórski 

w sprawie określenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Liniewo. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 15 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/199/2005 w sprawie określenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Liniewo 
(załącznik nr. 11 dołączony do protokołu) 

  

w sprawie wynagrodzenia dla Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  za  
uczestnictwo w Posiedzeniach. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 15 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/200/2005 w sprawie wynagrodzenia dla Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych  za  uczestnictwo w Posiedzeniach. 
(załącznik nr. 12 dołączony do protokołu) 
 w sprawie  gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych.  

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 15 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/201/2005 w sprawie  gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych.  
(załącznik nr. 13 dołączony do protokołu) 
w sprawie wyraŜenie zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 15 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/202/2005 w sprawie wyraŜenie zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne. 
(załącznik nr. 14 dołączony do protokołu) 
 w sprawie wyraŜenie zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 15 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/203/2005 w sprawie wyraŜenie zgody na nabycie nieruchomości na mienie komunalne. 
(załącznik nr. 15 dołączony do protokołu) 
 w sprawie zryczałtowanych diet miesięcznych dla sołtysów w Gminie Liniewo. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do przedstawionej 
uchwały? 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w/w. 
Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 

Radni 15 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXV/204/2005 w sprawie zryczałtowanych diet miesięcznych dla sołtysów w Gminie Liniewo 

(załącznik nr. 16 dołączony do protokołu) 

Ad.9 
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Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Wójt Gminy-odnośnie interpelacji Pana Andrzeja Hinc odnośnie przeciekającego dachu w Garczynie. Wniosek 
przejmuję do wiadomości i go rozwaŜę, w miarę moŜliwości. Nie obiecuję ale będę się starał. Odnośnie 
interpelacji Pana Andrzeja Bławata, odśnieŜanie miejscowości Deka to tutaj prosiłbym o rozmowę z P. 
Piwowarczykiem. 
- interpelacja Pana Przewodniczącego odnośnie strony. Przyjmuję to do wiadomości, faktycznie trzeba ją 
doszlifować. Trzeba ją poprawić jak najszybciej. 
Adam Bronk- powrót do poprzedniej sytuacji w oświacie jest niemoŜliwy. Spowodowało by to koszt około 
200-300 tyś. zł przez zatrudnienie ponownie nauczycieli. Tak aŜ dobra sytuacja  nasza w budŜecie nie jest, 
zwłaszcza Ŝe zaczynamy teraz wiele inwestycji i pieniądze SA przeznaczane na inne cele. 
- odnośnie dowozu dzieci do szkół i przełoŜenia zadań lekcyjnych o pół godziny. Trzeba wziąć pod uwagę 
rozkład jazdy PKS, zobaczymy co się da z tym wszystkim zrobić i czy uda się wszystko pogodzić. JeŜeli chodzi 
o Bukowe Pole to nie ma problemu odległości. Mamy obowiązek dowozu dzieci powyŜej 4 kilometrów, tam 
takiej odległości nie ma.  
Tomasz Filipiki- koszty nie były by większe niŜ 100 tyś. 
Ryszard Kruszyński- to był błąd łącząc te klasy, cofnęliśmy się do XIX wieku a mamy przecieŜ wiek XX. 
P.Piwowarczyk- odnośnie odśnieŜania w Dece. Trzeba porozmawiać z dyrektorem Skwierawskim. 
OdśnieŜanie na terenie dróg powiatowych trzeba z nimi porozmawiać, jeŜeli nie wyraŜą zgody to puścimy tam 
nasz sprzęt.  
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Ad.10 

Wolne głosy i wnioski. 

Tomasz Filipiki-mam pytanie czy dyrektor Zespołu Szkół w Liniewie mam dodatkowe godziny w innych 
szkołach? 
Wójt Gminy- z tego co mi wiadomo to ma, jest ich niewiele ale wiem o tym. Nie ma tu Ŝadnych 
nieprawidłowości bo wszystko jest za moją zgodą. 
Stanisław Narloch- mam prośbę do sołtysów i radnych, abyście powiadomili jeszcze swoich rolników o 
zgłaszanie do 31 grudnia swoich zbóŜ. To dotyczy wszystkich, producentów roślin. 

Ad.11 

Ustalenie terminu następnej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy- Dziękuję za spotkanie. Zamykam XXXV zwyczajną sesją Rady Gminy 
Liniewo. Następny termin sesji to pierwsza połowa lutego. 

                                                      PRZEWODNICZĄCY 

                                                          RADY GMINY 

                                   
                                                     Ludwik Szparkowski 
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